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Barnehageplasser/bygging av barnehage i Åsen fra Anke Sommer-Lilleenget 

I forbindelse med kommunestyremøte 29.november ble det vedtatt driftsstans for Åsen barnehage 

fra august 2024. Flere medlemmer i kommunestyret har uttrykt skepsis mot dette da det kan bli 

mangel på barnehageplasser, spesielt med den antatte befolkningsveksten som følge av utbyggingen 

av E6. Ordføreren sa at dere skulle følge med befolkningsutviklingen og bygge ny barnehage når 

behovet melder seg. Per i dag er det 21 barn født i 2023 som bor på Åsen. Bruse barnehage har 18 

ledige plasser for ett-åringer, og Mossingan familiebarnehage har totalt 5 ledige plasser til høst. Så 

det ser ut som det går opp i år akkurat hvis det ikke blir mye tilflytting. Jeg minner i den sammenheng 

om temaplanen for kommunale barnehager i Levanger som legger opp til at «kommunen skal ha 

kommunale barnehager i alle skolekretser, da det er viktig for kommunen sin beredskap for å kunne 

tilby barnehageplasser raskt ved behov». 

- Kan dere utdype hvordan dere måler behovet? Hvor mange (eller lite) ledige plasser må det være 

før dere kaller det «behov for en ny kommunal barnehage»? 

- Hvor lang tid tar det egentlig å bygge en barnehage og blir det forskjeller på kostnader om man 

bygger ny barnehage samtidig med ny skole eller senere? 

 


